
202 - zapytanie, XXXI sesja Rady Miejskiej, 26 października 2016 r. 

Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny zapytał kto był inicjatorem i jakie jest uzasadnienie otwarcia przejazdu drogą wewnętrzną na 

ulicy Borchardta. Zwrócił uwagę, że ta ulica biegnie blisko domów. Mieszkańcy nie dość, że są 
narażeni na uciążliwości powodowane przez sąsiedztwo torów kolejowych i oczyszczalni, to jeszcze 

muszą znosić hałas i drgania związane z przejazdem ciężkich pojazdów. 
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